
 

Z Á P I S N I C A 

 
z deviateho zasadania OZ v Cabove, 

 konaného dňa 19.07.2012 

 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program: 

 

1.   Otvorenie zasadnutia 

2.   Určenie overovateľov zápisnice 

         3.   Kontrola plnenia uznesenia 

         4.   Informatívne správy o dianí v obci  

         5.   Rôzne - Diskusia 

         6.   Záver 

 

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce p. Michal Orosi. Privítal prítomných 

poslancov OZ  a  oboznámil ich s programom, ktorý jednomyselne schválili.    

 

                                       

Za overovateľov boli určení:   p. Pačuta J. a Andrejčin J..  

 

 

Kontrolou plnenia uznesenia z ôsmeho zasadania bolo zistené, že uznesenie prijaté na 

ôsmom zasadnutí OZ v bode A pod č. 1 – 2 a  v bode B  je splnené.  

 

 

 

       Starosta obce informoval poslancov OZ o začatí výkopových prác na kanalizácii. 

prác. Práce postupujú bez ťažkostí.   

 

 

        Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa robí každoročná letná údržba MŠ. 

Ďalej sa urobila dlažba na chodbe MŠ a na WC. Previedla sa maľba v priestoroch, ktoré si 

to vyžadovali a ešte sa plánuje urobiť dlažba pod pec na tuhé palivo v herni.  

 

         Starosta informoval poslancov OZ, že sa previedla maľba vnútorných priestorov 

KD, maľba skladu riadu a kuchyne. 

 

 

        Starosta obce informoval poslancov o potrebe zakúpiť hojdačky a kĺzačku na ihrisko 

MŠ. Navrhoval tiež zakúpiť detskú trampolínu. 

 

 



 

        Starosta obce informoval poslancov OZ, že v rámci  Programu obnovy dediny je 

možnosť požiadať o príspevok na skrášlenie zelene v obci. Maximálna čiastka, ktorú 

môže obec dostať je 3500,- €. 

 

 

        Poslanec Ing. Pavol Kocan, PhD. predniesol dotaz viacerých občanov, že prečo 

nebola Jánska vatra.  

Starosta mu odpovedal, že žiadal niekoľkých Jánov, aby doviezli z lesa nejaké odpadové 

drevo a že sa vatra urobí na starom ihrisku, ale nakoľko drevo nebolo, tak vatra nemohla 

byť. 

 

 

 

        Poslankyňa Mgr. Jaroslava Kocanová pripomienkovala, že už nie je na tabuli pri 

všešportovom  areáli Prevádzkový poriadok a že ho treba doplniť. Ďalej pripomienkovala, 

že deti tam prídu bez doprovodu rodičov a robia tam neporiadok. 

Starosta odpovedal, že sa zabezpečí nový výtlačok Prevádzkového poriadku a dá sa opäť 

na informačnú tabuľu. 

 

 

        Poslanec Jozef Andrejčin navrhoval informatívny odpis vodomerov. Vodomery sa 

montovali v auguste 2011,  takže by po roku poskytli informatívne údaje o spotrebe vody. 

Ďalší odpis by sa urobil k 1.1.2013 a už by sa platilo za vodu poľa skutočne vyčerpaných 

m3  vody. 

Tento návrh nebol schválený. 

 

 

 

 

 

V závere starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil deviate 

zasadnutie OZ.   

 

 

 

 

  

overovatelia:      p. Pačuta.  

                           p. Andrejčin 

 

 

 

                starosta obce 

 

 

 

 

 

 


